

EXPOS

ART SHOW - MAISON L.RAPHAEL GENÈVE

Le 1er ART SHOW s'est déroulé à la Maison L.RAPHAEL, 15 rue du Rhône le 27 mars dernier en partenariat avec la Galerie ARTVERA's Genève.



Pendant 3 mois, 20 œuvres de l'artiste Danièle Akmen seront exposées dans ce Temple de la Beauté où les clients de la marque de beauté suisse pourront allier l'art à la beauté.

La Galerie ARTVERA'S est une prestigieuse galerie d'art, située au coeur de la vieille ville de Genève.

L.RAPHAEL Genève et la Galerie ARTVERA'S ont mis en place un partenariat de longue durée avec d'autres artistes qui seront également à découvrir dans les Beauty Spas L.RAPHAEL à Cannes et à New York.

**The 1st ART SHOW took place at the Maison L.RAPHAEL, 15 rue du Rhône in Geneva on 27 March 2015 in partnership with the ARTVERA'S Gallery Geneva.*

During three months, 20 works of the artist Danièle Akmen will be displayed in this Temple of Beauty where the clients of the swiss beauty brand could ally the art to the beauty.

ARTVERA's is a prestigious art gallery, situated in the heart of the old town in Geneva.

LRAPHAEL Geneva and ARTVERA's gallery set up a long-term partnership with other artists that you will be able to discover in LRAPHAEL's Beauty Spas in Cannes and New York.

